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Die Alternative-Rockband JOSIDE kündigt nach der erfolgreichen Veröffentlichung der Single 
«Keep The Damn Sweater» nun ihren neuen Song «Wrecked» an. Wie bereits beim vorherigen 
Lied, das unter anderem an der diesjährigen Prix Walo Gala sein Live-Debut feierte, zeichnet 
sich «Wrecked» durch ein rockiges und mitreissendes Gewand aus. Die Band besticht durch 
ihr kreatives Trio-Arrangement von Gitarre, Bass und Schlagzeug – untermalt von einer 
tiefgehenden Stimme des Sängers Denny. Der Song beschreibt den allmählichen Zerfall einer 
zum Scheitern verurteilten Beziehung. Eine Thematik, die «Wrecked» musikalisch und 
inhaltlich ergreifend überträgt.  
Diese Single ist eine weitere Auskopplung der in diesem Jahr angekündigten EP der Band.  
 
 
The alternative rock band JOSIDE is now announcing their new song "Wrecked" following the 
successful release of their single "Keep The Damn Sweater." Like the previous track, which 
made its live debut at this year's Prix Walo Gala, "Wrecked" is characterized by a rocky and 
captivating sound. The band stands out with their creative trio arrangement of guitar, bass, 
and drums, complemented by the catching voice of their singer Denny. The song describes the 
gradual breakdown of a doomed relationship, a theme which "Wrecked" conveys in both a 
musically and emotionally moving way. 
 
This single is another release from the band’s upcoming EP, which was announced earlier this 
year. 


